
 

 

 

 

 
 

 

Veurne 

 

  
Eenheid in verscheidenheid. 
 
Ons beroep evolueert aan een duizelingwekkende snelheid. Ik had de kans dit van 
dichtbij te mogen meemaken als stafhouder van de balie Veurne in de periode 2010-
2013 en opnieuw in 2017-2018. 
Vanuit de balies zelf werd het initiatief genomen om aan een fusie te werken. 
Uitgangspunt is professionalisering. 
Evenwel mag de verscheidenheid niet uit het oog worden verloren. Er zijn grote 
kantoren, kleine kantoren, grote afdelingen, kleine afdelingen, zakenkantoren, 
strafrechtkantoren, … 
Voor elk van hen moeten wij als balie een service leveren die op maat is.  
De eenheid, gelijke behandeling en kwaliteitseisen voor allen mogen echter niet uit 
het oog worden verloren. 
Ik zou  graag mijn ervaring (gewezen BJB voorzitter, gewezen voorzitter permanente 
vorming, lid AV OVB, stafhouder) ten dienste willen stellen van de nieuwe balie. 
Zeker de eerste jaren zal er op administratief en organisatorisch vlak nog heel wat 
werk moet worden verricht om te komen tot die eenheid in verscheidenheid. 
Hiertoe wil ik  graag mijn steentje  bijdragen. 
 
Confraterneel, 
 
Dirk Waeyaert 
 


